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TORN OBERT 

- Judith Pueyo. Fanal sense arreglar passatge Parés (pregunta entrada per 

correu).Demana concreció de la 2a Fase del Pla de Millora. 

- Juan. Les obres que s’estan fent al parc de les Dones, ocupen mitja part de  la 

petanca. El 17 de juliol volen fer uns DOCS a la fresca. I és molt important que 

treguin les balles. 

- Ramon. Dos preguntes que vaig entrar pel decidim. Unes veïnes van demanar 

que els ordinadors de la sala del sociosanitari es cedeixin a les persones que 

vulguin participar digitalment al consell. I pregunta, s’han començat a retirar 

pals a la Floresta? Es va aprovar una moció el 2017. 

- Guillermo Gallego. Estan recollint signatures respecte els contenidors. 

- Juan Gamero. Repassar obra passatge Verdaguer, perillós amb les pluges, no 

hi ha enllumenat, només amb un fanal n’hi hauria prou. s’ha parlat amb 

Tavassa per reduir contaminació lumínica de Tunels de Vallbidrera, i si es 

pensa fer alguna cosa per reduir el so. Quines mesures s’han fet de prevenció 

d’incendis: repàs hidrants? Franges? Faig una proposta molt concreta dels 

pressupostos participatius: que es pugui votar a favor d’un projecte i que també 

es pugui votar en contra. Com a mínim que es consulti les propostes amb les 

comissions, abans de donar-les com a definitives. Pel tema del COVID, a la 

plaça de l’estació les persones no estan prenent mesures de distanciament. 

Potser els agents cívics hi poden ser per controlar. 

- Juan Merino. Necessitem que treguin tanques de la petanca. Necessitem 

agents cívics per la Floresta, no se’ls veu. Tenim molta brutícia als carrers, la 

gent deixa els voluminosos els divendres. Les places s’haurien de netejar a 

primera hora 

- Víctor. En altres consells s’ha fet un grup de whatsapp. Aquí hi ha alguna 

novetat? Tema contenidors, es demana canviar el model de recollida, quan 

acaba la concessió? La OAC com està? Obrirà? 

- Xènia. quan els projectes passen, estan acceptats després es parlen i es 

segueixen . els pressupostos busquen ampliar la participació a altres persones 

més enllà de les comissions, les comissions no poden limitar la voluntat 

popular, poden aportar valor. 

 

Atenció sanitària al sociosanitari 

- Francesc Bailon. No es poden tancar els CAPs d’aquesta manera. Farem 

actuacions concretes. 
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- Ramon Piqué, es crearà un consultori de campanya amb voluntaris a la 

Floresta i les Planes. Amb metges i infermeres que prendran la pressió i altres 

atencions sanitàries. 

Gemma Aristoy

-  

 

Inversions al barri. 

Judith. Voldria saber si es reprendrà la segona fase del Pla de Millora de La Floresta, 

que preveia actuar en passatges i escales. 

Representant de consell ciutat 

Es presenta la candidatura de Gemma Tadeo López, coordinadora de la Comissió 

Feminista, com a membre no adscrita del Consell de Barri i representant del mateix al 

Consell de Ciutat.  

Votació 

Erc – abstenció 

Cup – a favor 

Junts- a favor 

AV Serreta- a favor 

Ci- no hi son 

Amcis casino- no hi son 

Sol i aire- abstenció 

El faig- a favor 

Mussol- No hi son 

Olímpic- a favor 

Coral gent gran – a favor 

Coral tardor- a favor 
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Escola tretze vents- no hi son 

AVP La Floresta – abstenció 

Pastorets- no hi son 

Agrupació teatral- no hi son 

Amics i amigues de la floresta – abstenció 

Afa la floresta- a favor 

Senglar cultural- a favor 

Vicepresidenta (Xènia Amorós) a favor 

Secretari (Xavier Tercero) No hi és  

Marco. abstenció 

 

Recompte: 

10 vots  a favor, 5 abstenció 

Es dona per ratificada la proposta de Gemma Tadeo com a membre no adscrita 
del Consell de Barri i representant d’aquest al Cobsell de Ciutat. 
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